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TECHNICAL DATA SHEET

BIO-CRYSTAL
CREAM CLEANER WITH ABRASIVE

DESCRIPTION

It is formulated for use in industries, restaurants, bars, hotels, motels, hospitals, lodging house, schools, shopping malls and other
public buildings.
BIO-CRYSTAL is a cream cleaner with abrasive that is very effective to remove tough soils and stains. It smoothes on easily and is
rinsed quickly.

DIRECTIONS FOR USE

Shake the bottle and apply the product with a damp sponge or cloth. Rub gently the surface and rinse thoroughly with water. Do not
use on polished plastic. Test on inconspicuous area when the product is used on surface for first time. Avoid contamination of food.
All surfaces subject to food contact must be rinsed with potable water before reuse.

INGREDIENTS

Water, abrasive, surfactant, dispersant, thickener, perfume, dye.

SPECIFICATIONS REGULATIONS AVAILABLE SIZES

- Appearance : Opaque liquid - WHMIS : Not regulated - 12*1 L code # 140012
- Color : Green - TDG : Not regulated - 4*4 L code # 140044
- Odor : Perfumed - CFIA : Approved
- Concentrated pH / 1% : 8 - 9 / 7 - 8
- Density 25 °C (kg/L) : 1.32 - 1.34
- Active material (%) : 35 - 55

HAZARDS / PRECAUTIONS / FIRST AID

Not a hazardous product. Wash thoroughly after handling. Get medical advice/attention if you feel unwell.
For more informations, consult the safety data sheet.

NOTE

B.O.D. CHEMICALS INC. may not be responsible for damages or physical injuries resulting in the use of this product. The user recognizes the risk in
the use of this product and must consult and respect directions and dangers of this product. Consult the safety data sheet and the label of the
product for more details.
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FICHE TECHNIQUE

BIO-CRYSTAL
NETTOYANT EN CRÈME AVEC ABRASIF

Il est formulé pour utilisation dans les industries, restaurants, bars, hôtels, motels, hôpitaux, centres d’hébergement, écoles, centres
commerciaux et autres édifices publics.
BIO-CRYSTAL est un nettoyant en crème avec abrasif qui est très efficace pour enlever la saleté et les taches tenaces. Il adhère
aux surfaces verticales et se rince facilement.

Bien agiter la bouteille et appliquer le produit à l’aide d’une éponge ou d’un linge humide. Frotter légèrement la surface et bien rincer
à l’eau. Ne pas utiliser sur du plastique poli. Faire un essai sur un endroit peu visible lorsque le produit est utilisé sur une surface
pour la première fois. Éviter la contamination des aliments. Toutes les surfaces entrant en contact avec les aliments doivent être
rincées avec de l'eau potable avant d'être réutilisées.

Eau, abrasif, agent tensioactif, dispersant, agent épaississant, fragrance, colorant.

- Apparence : Liquide opaque - SIMDUT : Non réglementé - 12*1 L code # 140012
- Couleur : Vert - TMD : Non réglementé - 4*4 L code # 140044
- Odeur : Parfumée - ACIA : Approuvé
- pH concentré / 1% : 8 - 9 / 7 - 8
- Densité à 25 °C (kg/L) : 1.32 - 1.34
- Matière active (%) : 35 - 55

Pas un produit dangereux. Se laver soigneusement la peau après manipulation. Consulter un médecin en cas de malaise.
Pour plus d’informations, consulter la fiche de données de sécurité.

LES CHIMIQUES B.O.D. INC. ne peuvent en aucun cas être tenu responsable des dommages ou des blessures corporelles pouvant résulter de
l’utilisation de ce produit. L’utilisateur reconnaît les risques reliés à l’usage de ce produit et se doit de consulter et de respecter les directives et les
mises en garde de ce produit. Consulter la fiche de données de sécurité et l’étiquette du produit pour plus de détails.
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